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Konferencijos registracijos pradžia - 18:00 val.

Konferencijos pirmininkas: Viktorija Drazdauskaitė

Konferencijos sekretoriai: Sigvidas Pijus Krinickas, Eitminas Jonas Bingelis

KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ:

1. Registracija;

2. Konferencijos atidarymas;

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai;

4. Darbotvarkės tvirtinimas;

5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai;

6. Kvorumo tikrinimas;

7. VGTU SA FMF veiklos ataskaitos pristatymas;

8. Klausimų sesija;

9. VGTU SA FMF finansinės ataskaitos pristatymas;

10. Klausimų sesija;

11. VGTU SA FMF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai;

12. Kandidatų į VGTU SA FMF pirmininko pareigas prisistatymai;

13. Klausimų sesija;

14. VGTU SA FMF pirmininko rinkimai;

15. Kandidatų į VGTU SA prezidento pareigas prisistatymai;
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16. Klausimų sesija;

17. VGTU SA prezidento rinkimai;

18. VGTU SA FMF pirmininko rinkimų rezultatų pristatymas;

19. VGTU SA FMF Delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę eilinę ataskaitinę seniūnų 

konferenciją;

20. Konferencijos uždarymas.
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1. Registracija

Konferencijoje  užsiregistravo  34  seniūnai  iš  56.  Kvorumas  yra,  konferencija  gali

vykti.

2. Konferencijos atidarymas

VGTU  SA  FMF  laikinai  einanti  pirmininko  pareigas  Kamilė  Bikaitė  atidaro

konferenciją.

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai

● Konferencijos pirmininke pasiūlyta Viktorija Drazdauskaitė. Patvirtinta bendru

sutarimu.

● Konferencijos  sekretoriais  pasiūlyti  Eitminas  Jonas  Bingelis  ir  Sigvidas  Pijus

Krinickas.  Patvirtinta bendru sutarimu.

4. Darbotvarkės tvirtinimas

Siūlymas darbotvarkės pakeitimui:  pasiūlymų darbotvarkės pakeitimui nebuvo.

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu.

5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai

Į  balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti:  Gijas Mamedov, Mantas Stankus ir  Martynas

Starikovičius.

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: Martynas Starikovičius,

Gijas Mamedov ir Mantas Stankus.

6. Kvorumo tikrinimas

Tikrinamas  kvorumas.  Konferencijoje  dalyvauja  34  seniūnai  iš  56.  Kvorumas  yra,

konferencija gali vykti.

7. VGTU SA FMF veiklos ataskaitos pristatymas
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VGTU SA FMF laikinai einanti pirmininko pareigas Kamilė Bikaitė pristato VGTU SA

FMF  veiklos  ataskaitą  už  2021  m.  spalio  7  d.  –  2022  m.  spalio  20  d.  laikotarpį.

Strategijos bei iškeltų strateginių planų pristatymas ir aptarimas. (?)

8. Klausimų sesija

VGTU SA FMF laikinai einanti pirmininko pareigas Kamilė Bikaitė atsako į kylančius

klausimus apie VGTU SA FMF veiklos ataskaitą už 2021 m. spalio 7 d. – 2022 m. spalio

20 d. laikotarpį.

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Beatričė Bikulčiutė PRIfs-19/5

Klausimas: 

Atsakymas: Vis dar dirbama ties šiuo klausimu, vyks susirinkimai su SPK, bus daromos

apklausos  multimedijos  studentams.  Pagrindinis  apklausos  tikslas,  sužinoti  ar  tinka

variantas turėti vieną praktiką kartu su baigiamuoju darbu.

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Viktorija Drazdauskaitė MKDf-19

Klausimas:

Atsakymas: Daugumą tikslų buvo pasiekti ir įgyvendinti, nors ir licencijų klausimas vis

dar siekiamas ir bandomas įgyvendinti. Neįvykdyti tikslai perduodami naujai komandai,

kuri toliau spręs ar juos įgyvendinti ar ne.

9. VGTU SA FMF finansinės ataskaitos pristatymas

VGTU SA FMF laikinai einanti pirmininko pareigas Kamilė Bikaitė pristato VGTU SA

FMF finansinę ataskaitą už 2021 m. balandžio 4 d. – 2022 m. spalio 20 d. laikotarpį.

10. Klausimų sesija
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VGTU SA FMF laikinai einanti pirmininko pareigas Kamilė Bikaitė atsako į kylančius

klausimus apie VGTU SA FMF finansinę ataskaitą už 2021 m. balandžio 4 d. – 2022

m. spalio 20 d. laikotarpį.

11. VGTU SA FMF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai

Balsavime dėl VGTU SA FMF veiklos ataskaitos pasisakė:

Balsavime dalyvavusiu seniūnų skaičius – 34

Už – 34

Prieš – 0

Susilaikė – 0

Balsavime dėl VGTU SA FMF finansinės ataskaitos pasisakė:

Balsavime dalyvavusiu delegatų skaičius – 34

Už – 34

Prieš – 0

Susilaikė – 0

12. Kandidatų į VGTU SA FMF pirmininko pareigas prisistatymai

Prisistato kandidatas į VGTU SA FMF pirmininko pareigas: Joris Saulius

13. Klausimų sesija

Kandidatas į VGTU SA FMF pirmininko pareigas atsako į kylančius klausimus.

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Simonas Liolaitis MKDf-20/3

Klausimas:

Atsakymas: Susteminti, surinkti ir atsirinkti informacija, komunikuoti su CB. 
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Vardas Pavardė (akademinė grupė): Paulius Artiškevičius ISf-19/1

Klausimas: 

Atsakymas: Svarbūs abu dalykai, nepaleisiu buvusių projektų, dirbsiu ties licenzijomis

ir kitais senos komandos projektais. 

Vardas Pavardė (akademinė grupė):Emilė Pečiukaitytė BIf-19/1

Klausimas:

Atsakymas:  Siekiu  praplėsti  studijų  programų  tikrinimą  ir  koregavimą,  tikiuosi

peržiūrėti visas FMF studijų programas. 

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Tautvydas Kvietkauskas DGTfm-22

Klausimas:

Atsakymas:  Infrastruktūra  –  priemonės,  kurios  padeda  atstovauti  studentams.

Rinkodarai  prisidėjus  prie  tokių  projektų  būtų  sutaupomos  lėšos,  kurios  galėtų  būti

panaudotos kitiems darbams. Nemanau, jog fakultetinė rinkodara turi pakankamai lėšų

pakeisti visą fakulteto įrangą.

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Emilė Pečiukaitytė BIf-19/1

Klausimas:

Atsakymas: RsV koordinatorius: Neda Juknaitė ir Jovilė Gečaitė

SaRK: Paulius Ragina

Rinkodara: Vėjas Strelčiūnas

HR: Gabija Daniševičiūtė

Vicė: Liutauras Šalaviejus

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Paulius Artiškevičius ISf-19/1
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Klausimas:

Atsakymas:  Motyvacija.  Šia  vertybe  rėmiausi  rinkdamas  komanda,  grįsdamas  jog

nemotyvuotas žmogus negalėtų ir nebūtų pasiruošęs

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Tomas Kulikauskas MKDf-20/2

Klausimas:

Atsakymas:  Per  didelis  fokusas  skiriamas  renginiams,  vyks  renginių  apžvalga:  ar  jų

tikrai reikia, ar jie naudingi?

Vardas Pavardė (akademinė grupė):  Matas Zaloga PRIf-22/1

Klausimas:

Atsakymas: Pirmas darbas būtų renginių įvertinimas: jų naudingumas ir kaip jie galėtų

geriau atstovauti studentus ir reprezentuoti universitetą.

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Paulius Artiškevičius ISf-19/1

Klausimas:

Atsakymas: Motyvacija. Motyvacija

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Gabrielė Masiniūtė (svečias) (?)

Klausimas:

Atsakymas:  Manau,  jog  tradicijos  yra  svarbios,  tad  jų  laužyti  neplanuoju.  Renginių

peržiūra  skiriama  tam,  kad  patys  renginiai  geriau  galėtų  atstovauti  studentus,

reprezentuoti  SA  ir  universitetą.   Manau,  jog  didelis  fokusas  turėtų  būti  skirtas

socialiniams ir akademiniams reikalams. 
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Vardas Pavardė (akademinė grupė): Augustė Baravykaitė (svečias)

Klausimas:

Atsakymas:  Ši  problema  nėra  nauja  ir  yra  dažna,  rektoratas  taip  pat  diskutavo  šiuo

klausimu,  tačiau  manau,  jog  toks  darbas  turėtų  likti  administracijai,  dėl  jų  turimų

išteklių. Nemanau, jog tai yra SPK funkcija, tačiau jeigu atsirastų galimybe, kodėl gi

ne?

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Augustinas Kazokas (alumni)

Klausimas:

Atsakymas: Kadangi, turiu pavaduotoja, kuris galėtų pavaduoti extra atveju, tad atlikti

laikinai  einančias SA prezidento pareigas prioretizuočiau tik tuo atveju,  jeigu būčiau

užtikrintas, jog mane pavaduos. Pasirinkau fakultetinius mokymus, kadangi turėjau kas

galėjo vietoj manęs vykti į LSS susirinkimą.

14. VGTU SA FMF pirmininko rinkimai

Seniūnai slaptu balsavimu renka naują VGTU SA FMF pirmininką.

Prodekanė Deltuvienė pasisakė už Jorį Saulių, išvardino jo dabartines pareigas ir kaip

jis atstovauja fakultetą, SA rektorato/dekanato/senato posėdžiuose. 

Padėkojo  senajai  Studentų  Atstovybei:  buvusiam pirmininkui  Augustinui  Kazokui  ir

buvusiai vicė pirmininkei Kamilei Bikunaitei įteikė dovanas.

15.  Kandidatų į VGTU SA prezidento pareigas prisistatymai;

Prisistato kandidatė į VGTU SA prezidento pareigas: Smiltė Kiaunytė

16.  Klausimų sesija;

Kandidatė į VGTU SA prezidento pareigas atsako į kylančius klausimus.
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Vardas Pavardė (akademinė grupė): Tautvydas Kvietkauskas DGMTfm-22

Klausimas: Licencijos. Bakalauro rašymui naudojau licencijas, už kurią mokėjau iš savų

lėšų ir manau, jog tą patį teks daryti su magistrantūros baigiamuoju darbu. Ar galėtų CB

padėti?

Atsakymas: Pagrindinis tikslas: paleisti licencija, kurioje būtų…

Vardas Pavardė (akademinė grupė):Emilė Pečiukaitytė BIf-19/1

Klausimas:

Atsakymas: Mokymų tvarka nėra stebima, norėčiau, kad padalinių komunikacija būtų

sklandesnė. Dėstytojų testavimai nėra labai tikslingi, tad norėčiau patikrinti dėstytojų

kompetencija.

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Tomas Kulikauskas MKDf-20/2

Klausimas: Kompetencija ar motyvacija? Argumentuokite.

Atsakymas: Motyvacija. Kompetencija galima išsiugdyti, na o motyvacija pasirodo iš

karto ir jos taip paprastai neišugdysi.

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Augustinas Kazokas (alumni)

Klausimas:

Atsakymas:  Kas  du  mėnesius  daryti  atvirus  visuotinius  susirinkimus,  kurie  būti

prieinami visiems. Tokie susirinkimai padėtų ugdyti komunikacija, pasiekti neišgirstus

žmones.
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Vardas Pavardė (akademinė grupė): Irmantas Praraja PRIf-20/1

Klausimas:

Atsakymas:  Manau  kiekvienas  studentas  susiduria  su  nelogiška  TA  skaičiavimu.  Šis

dalykas pradėtas spręsti buvusios prezidentės Paulos, aš tikiuosi tai tęsti.

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Joris Saulius PRIfs-21/1

Klausimas:

Atsakymas:  Įsivaizduoju,  jog  skatinimas  mažai  rūpi  dėstytojams.  Taip,  mažinti  GA

procentinę dalį: maksimalus 50, minimalus 30

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Augustė Baravykaitė ECf-20 (?)

Klausimas: Ką darysi kad išliktum motyvuota?

Atsakymas: Niekad nesusidūriau su motyvacijos trūkumu, na o komandą tikiuosi pati

motyvuoti savo užsidegimu ir iškeltais tikslais.

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Augustinas Kazokas (alumni)

Klausimas: 

Atsakymas:  Pirmoji  problema:  ne  visos  užsieniečių  grupės  renkasi  seniūnus.  Manau

turėtų būti atskiri mokymai ir kuratoriai

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Karolis Cimnickas ECTerf-18

Atsakymas:

Vicė pirmininkas: Vėjas Strelčiūnas

Rinkodara: Austėja, 

RsV: Liepa, 

HR: Nojus 
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IT: Saulius Voras (?)

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Tautvydas Kvietkauskas DGMfm-22

Klausimas:

Atsakymas:

Vėjas:  esu  motyvuotas  atlikti  šias  pareigas,  nesusidūriau  su  nespėjimu.

Smiltė:  Vėjo  pavadavimui  yra  asmuo,  kuris  galėtu  laikinai  atlikti  jo  pareigas.

Joris: Koordinatorių pavaduoti yra lengviau nei vicę prezidentą, tad manau tai nebūtų

problema.

Vardas Pavardė (akademinė grupė): Tomas Kulikauskas MKDf-20/2

Klausimas:

Atsakymas: Vienas iš tikslų yra internetinės svetainės tobulinimas. 

17.  VGTU SA prezidento rinkimai;

Seniūnai slaptu balsavimu renka naują VGTU SA prezidentą.

18.  VGTU SA FMF pirmininko rinkimų rezultatų pristatymas;

Už Jorį Saulių balsavo: 27

Prieš Jorį Saulių balsavo: 2

Susilaikė: 3

Sugadinti: 2

19. VGTU  SA  FMF  delegatų  rinkimas  į  VGTU  SA  visuotinę  eilinę  rinkiminę

konferenciją
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Kviečiami  seniūnai  norintys  ir  galintys  dalyvauti  VGTU  SA  neeilinėje  visuotinėje

rinkiminėje seniūnų konferencijoje vykstančia lapkričio 26 d. Fakulteto vardu kviečiami

11 delegatų. 

Delegatai:

1. Tomas Kulikauskas MKDf20/2

2. Ervin Borkovski PRIf22/2,

3. Danielius Kazlauzkas DATf22/1

4. Nilkas Makuška PRIf22/3

5. Ugnė Bikulčiūtė MKDf21/1

6. Irmantas Praraja BIf21/1

7. Emilis Keras PRIf21/2

8. Emilė Pečiukaitytė BIf19/1

9. Agnė Česnulevičiūtė BIf20/1

10. Ignas Dudėnas PRIf20/4

11. Matas Zaloga PRIf22/1

20. Konferencijos uždarymas

SA FMF pirmininkas Joris Saulius primena esantiems seniūnams ne tylėti ir kalbėti apie

esamas problemas grupėse.

Prodekanė Dovilė Deltuvienė įteikia dovanas ir pasveikina Jorį Saulių.


